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Rada Gminy Rawa Mazowiecka postanowiła nie tworzyć funduszu sołeckiego. Aby ostudzić
emocje i podjąć uchwałę konieczne było przerwanie sesji. Część sołtysów chciało
przywrócenia funduszu, aby wsie nie były uzależnione tylko od budżetu gminy.

Piątkową (25.02) sesję rady gminy zdominowała dyskusja o funduszu sołeckim. Radni musieli podjąć
decyzję, czy w budżecie gminy wydzielić środki dla wsi. Większość radnych była przeciwna. Obecni na
sesji sołtysi zaprotestowali...

Więcej w bieżącym (03.03) wydaniu „Głosu Rawy Mazowieckiej i Okolicy”.  Do pobrania też
w wersji elektronicznej – TUTAJ.
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